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Адрес Life´s Cool Europe 
C/ Diputacion, 475 
08013 Barcelona

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
ModelsPORT-A-COOL® manufactures 4 different types of machines. The models are available in 16”, 24”, 36” and 48” diameter of the fanblades. All
the machines are manufactured in the USA and are shipped completely assembled and ready to operate, right out of the box. All the models work on
water and electricity, the integrated watertank let the machines work for hours without refilling. ¾” garden hose connection supplies water when
needed. 

PORT-A-COOL® is a durable one-piece molded plastic polyethylene housing. Except for the 16” model every machine is foreseen of wheels, thanks to
the mobility the product can be used where the cooling is needed most. Except for the 48” machine all the models are in variable speed, the adapter
can put on the adacuate speed wanted.  
 

All the machines are environmental friendly, the air is ventilated and evaporated, there are no toxical gases.

Company Profile of Life´s Cool Europe

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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